
ادامه از صفحه اول
رئیس جمهور روس��یه در همین راستا به 
تحریم های آمریکا اش��اره و تاکید کرد تجارت میان ۲ کشور از 
هرگونه مانع خارجی مصون است، چرا که قرار است روابط تجاری 
میان ۲ کشور به طور کامل با استفاده از ارزهای ملی انجام شود 

و هر ۲ طرف به این طرح تمایل دارند.  
س��رگئی لاوروف، وزیر خارجه روس��یه نی��ز اخیرا گفته بود 
دلارزدایی در مناسبات اقتصادی دوجانبه تقریبا تکمیل شده و 
بیش از ۹۰ درصد تراکنش ها و تسویه حساب های مالی میان ۲ 

کشور با ارزهای ملی انجام می شود.
3- در اینجا باید اشاره کرد که یکی از بانیان اصلی ایده دلازدایی 
از رواب��ط دو و چندجانبه، جمهوری اس��امی ایران بوده که به 

واسطه تحریم ها از دهه ها پیش موضوع آن را با شرکای تجاری 
خود از جمله چین و روسیه مطرح کرده است. افزایش تحریم های 
اقتصادی ایالات متحده علیه چین بویژه در دولت دونالد ترامپ و 
تحریم های فزاینده علیه روسیه از زمان جنگ اوکراین، رهبران 
مسکو و پکن را بیش از پیش به فکر استفاده از ارزهای ملی در 
تجارت های خارجی خود و استفاده از این ایده انداخت؛ مساله ای 

که در دیدار اخیر پوتین و شی نیز بسیار بر آن تاکید شد.  
دکتر »یانگ جانگ« استاد اقتصاد دانشگاه بین المللی اقتصاد 
و تجارت در پکن با اش��اره به تمایل روس��یه و چین برای حذف 
دلار می گوید: نش��انه های ترک خوردگی »دلار« به وضوح دیده 
می ش��ود و بسیاری از کشورهای دیگر به این باور رسیده اند که 
دنیای تجارت بدون دلار واقعا ممکن اس��ت. عربستان شروع به 

تجارت نفت خود با چین با دیگر ارزها کرده و پکن نیز مایل به 
بین المللی کردن یوآن، ارز ملی خود است. 

4- به نظر می رسد تحریم های آمریکا به آنتی تز خود تبدیل شده 
است و باشگاه کشورهای تحت تحریم آمریکا، تحریم را به فرصتی 
برای مقابله با س��لطه دلار در اقتصاد جهان بدل کرده اند. بدون 

اغراق باید ایران را سردمدار چنین حرکتی دانست. 
هر چه تحریم های غرب علیه کشورهای دیگر بیشتر شود، ایده 
دلارزدایی و استفاده از سیستم های مالی غیر از یورو و دلار بیشتر 
مورد توجه قرار می گیرد و کشورهای بیشتری به باشگاه مخالفان 
استفاده از دلار در روابط تجاری اضافه خواهند شد. تضعیف سلطه 
دلار به نوبه خود به افول قدرت نظامی، سیاسی و اقتصادی آمریکا 

در نظام بین الملل سرعت دوچندان بخشیده است.

پیشنهاد ۶ میلیون دلاری به مهاجم 
مورد نظر پرسپولیس!

باشگاه الشباب عربستان حاضر است برای جذب بغداد 
بونج��اح ۶ میلیون دلار به او برای ۲ فصل بدهد. جدایی 
بغداد بونجاح از السد قطر قطعی شده است. این مهاجم 
الجزایری بعد از یک دهه الس��د را در پایان فصل جاری 
ترک خواهد کرد. آمار خیره کننده این بازیکن با الس��د 
باعث شده مشتریان زیادی داشته باشد و بحث حضور او 
در پرسپولیس هم مطرح شود. حتی توئیتر روزنامه الکاس 
قطر مدعی شد عبدالکریم حسن بازیکن پرسپولیس مامور 
مذاکره با مهاجم الجزایری شده است. به نوشته روزنامه 
المساء قطر، بغداد بونجاح با توجه به اینکه قراردادش با السد 
به پایان خواهد رسید و بازیکن آزاد خواهد شد مشتریان 
زیادی دارد و چند تیم در تاش هستند او را جذب کنند. 
این روزنامه قطری در شماره دیروز خود نوشت: تیم های 
مولودیه الجزایر، الاهلی مصر و الشباب عربستان رسما به 
بغداد بونجاح پیش��نهاد داده اند اما شانس الشباب برای 
جذب او بیش��تر اس��ت، چرا که پیشنهاد بسیار خوب ۶ 
میلیون دلار حقوق برای ۲ فصل را داده و این پیشنهادی 
است که نمی توان آن را رد کرد؛ آن هم در شرایطی که 
لیگ عربستان پر از ستاره های بزرگ شده است. بونجاح 
در السد کارنامه ای درخشان داشت به طوری که در ۳۱۴ 
بازی ۲۵۲ گل برای این تیم به ثمر رساند و به این ترتیب 

باید منتظر حضور او در لیگ عربستان بود.

مدال نقره جهانی حامد امیری
 پس گرفته شد

قهرم��ان پارالمپیک توکیو که در مس��ابقات جهانی 
پارادوومیدانی به مدال نقره جهان در پرتاب وزنه دس��ت 
یافته بود با تصمیم هیات ژوری مدالش پس گرفته شد. 
حامد امیری در گفت وگو با ایسنا اظهار کرد: با وجود اینکه 
با حمایت کمیته ملی پارالمپیک و فدراسیون جانبازان و 
توانیابان یک روز زودتر عازم مسابقات جهانی شده بودم 
و ش��رایط عالی برای شرکت در این مسابقات داشتم اما 
متاس��فانه به دلیل خطای داوران مدال جهانی خود را از 
دس��ت دادم. وی گفت: در این مسابقات ۵ پرتاب انجام 
دادم که در پرتاب اول با وجود اینکه رکورد جهان را زدم و 
حریفم که قهرمان پارالمپیک بود را شکست دادم، داوران به 
دلیل باز شدن بیش از حد دستم هنگام پرتاب، آن را خطا 
دانستند اما در پرتاب های بعدی که به مدال نقره دست 
یافتم ۵ داور حاضر آن را تایید کردند و گفتند خطایی وجود 
ندارد. قهرمان پارالمپیک توکیو خاطرنشان کرد: با وجود 
اینکه نقره جهان را کسب کرده بودم متاسفانه ساعت ۱۲ 
شب گذشته متوجه شدم با اعتراض حریفم و با تصمیم 
هیات ژوری بقیه پرتاب ها را نیز خطا اعام کرده اند و مدال 
نقره ام را نیز پس گرفتند. امیری افزود: اگر پرتاب هایم خطا 
بود چرا هر ۵ داور و سرداور جهانی رای سفید به آن دادند، 
این ضعف داوری را نشان می دهد. اگر همان لحظه هنگام 
پرتاب به من گوشزد می کردند پرتاب هایم ایراد دارد قطعا 

درست می کردم و مدالم را از دست نمی دادم.

ژاوی و بارسا به ته خط رسیدند
به نظر می رسد زلزله اتفاقات اخیر در بارسلونا منجر 
به قطع همکاری ژاوی با بارسلونا شود. پس از کنفرانس 
مطبوعات��ی ژاوی قب��ل از بازی با آلمری��ا، خوان لاپورتا 
به کمیس��یون ورزشی خود دس��تور داد سراغ مذاکره با 
مربیان دیگر بروند. این بار جدایی ژاوی اجتناب ناپذیر به 
نظر می رس��د، اگرچه این باشگاه در ماه های اخیر شاهد 
تغییرات ش��دیدتری بوده است. به گزارش آ.اس، گزینه 
اصلی جانشینی ژاوی، »رافا مارکز« مربی تیم ذخیره هاست 
که ارتباط بس��یار خوبی با دکو، لاپورتا و الخاندرو اچوریا 
دارد. او مشارکت بسیار فعالی در مبارزات انتخاباتی لاپورتا 
در س��ال ۲۰۲۱ داشت و حقیقت این است که کار او در 
تیم دوم بارسلونا نیز رضایت بخش بوده است. گزینه دیگر 
بارسلونا، سرجیو کونسیسائو، س��رمربی پورتو و دوست 
نزدیک دکو است. دکو قرار است در پرتغال با این مربی 
نیز مذاکره کند. هانسی فلیک نیز دیگر گزینه بارسلوناست.

حرکت سادیو مانه هواداران النصر را 
خشمگین کرد

خطای بی موردی که س��ادیو مانه در دقایق پایانی 
دیدار برابر الهال داش��ت باع��ث عصبانیت هواداران 
تیمش ش��ده است. داربی جذاب ریاض برنده نداشت. 
۲ تیم پرس��تاره اله��ال و النصر در هفته س��ی ودوم 
رقابت های لیگ عربس��تان در ورزشگاه خانگی النصر 
به مصاف هم رفتند که این بازی در نهایت با تس��اوی 
یک - یک به پایان رس��ید. در این بازی ابتدا النصر با 
گل ثانیه های آغازین اوتاویو پیش افتاد اما اشتباه سادیو 
مان��ه و خطای بی موردی که او در دقایق پایانی انجام 
داد باعث شد داور یک پنالتی به سود الهال بگیرد و 
این تیم گل تساوی را توسط میتروویچ به ثمر رساند. 
به نوشته سعودی اس��پورت، هواداران النصر از سادیو 
مانه بس��یار عصبانی هس��تند و او را مقصر اصلی این 
تس��اوی می دانند. این روزنامه عربستانی نوشت: مانه 
خط��ای بی مورد انجام داد و باعث ش��د الهال با یک 
پنالتی جنجالی و پرحرف و حدیث گل تس��اوی را به 
ثمر رساند. او ۲ فرصت مسلم گلزنی هم از دست داد 
تا انگشت اتهام به سویش باشد و هواداران از نمایش او 
عصبانی باشند. سادیو مانه که تابستان گذشته به النصر 
پیوس��ت روزهای خوبی را در این تیم تجربه نمی کند 
و نتوانس��ته انتظارات را برآورده کند. با نمایشی که او 
داشته و البته نارضایتی هواداران النصر، بسیار بعید است 
در این تیم عربستانی برای فصل بعد حضور داشته باشد. 
به احتمال خیلی زیاد او راهی لیگ ترکیه خواهد شد.

اخبار

ورزشی

حسن یزدانی در اردوی تیم  ملی حضور یافت
حسن یزدانی، کاپیتان تیم  ملی کشتی آزاد در تمرینات تیم  ملی کشتی آزاد در شهرستان نور مازندران حضور یافت. اردوی تیم  ملی کشتی آزاد از ۲۴ 
اردیبهشت ماه در شهر نور مازندران در حال برگزاری است و تا آخر اردیبهشت ماه ادامه خواهد داشت. ۶ کشتی گیر به این مرحله از اردوی آماده سازی 
کشتی گیران دعوت شده اند و تمرینات خود را زیر نظر محسن کاوه سرمربی و کادر فنی تیم  ملی کشتی پیگیری می کنند.

تی��م ملی تکواندوی کش��ورمان برای پنجمین ب��ار به عنوان 
قهرمانی مس��ابقات قهرمانی آس��یا دس��ت یافت. روز پایانی 
بیست وشش��مین دوره رقابت های تکواندوی قهرمانی آس��یا 
دیروز در ش��هر دانانگ کشور ویتنام برگزار شد و نمایندگان 
کشورمان موفق به کسب یک مدال طا توسط آرین سلیمی 
و یک مدال نقره توس��ط علی خوش روش شدند تا تیم  ملی 
ایران برای پنجمین بار به مقام قهرمانی آس��یا دست یابد. در 
رقابت های دیروز، سلیمی در وزن 87+ کیلوگرم در نخستین 
مبارزه خود در ۲ راند متوالی و با نتایج ۱7 بر ۵ و 8 بر ۵ از سد 
تکواندوکار کره جنوبی گذشت و به دیدار نیمه نهایی راه یافت. 
او در این مرحله در مبارزه با وانگی از چین به برتری ۲ بر یک 
دست یافت. سلیمی در راند دوم با نتیجه ۶ بر ۵ مغلوب حریف 
خود شد، اما با برتری ۴ بر ۳ و ۳ بر ۲ در راندهای اول و سوم 
به دیدار نهایی راه یافت. نماینده المپیکی تکواندوی ایران در 
دیدار نهایی وزن 87+ کیلوگرم به مصاف پارک از کره جنوبی 

رف��ت و در ۲ ران��د متوالی و با 
نتایج مش��ابه ۱۲ بر ۱۰ از سد 
حریف خود گذشت و به مدال 

طا دست یافت.
عل��ی خ��وش روش در وزن 
8۰- کیلوگ��رم در نخس��تین 
مبارزه خود در ۲ راند متوالی با 
نتایج ۱۱ بر۵  و ۱۱ بر ۵ هوانگ 
از چین تایپه را شکست داد. او 

در ادامه به مصاف سالائف از ازبکستان رفت و در این مبارزه 
نیز در ۲ راند متوالی و با نتایج مش��ابه ۶ بر ۵ از س��د حریف 
خود گذشت و به مرحله نیمه نهایی رسید. نماینده کشورمان 
در این مرحله به مصاف صالح الشرباتی نایب قهرمان المپیک 
۲۰۲۰ توکیو رفت و موفق به برتری ۲ بر صفر شد. خوش روش 
در راند نخس��ت 7 بر ۵ و در راند دوم ۱۰ بر ۶ از س��د حریف 

خود عبور کرد و فینالیست شد. 
خوش روش در دیدار نهایی در 
مقابل جسوربک جایسانوف در 
۲ راند متوالی و با نتایج 7 بر ۲ 
و ۱۱ بر ۴ شکس��ت خورد و به 

مدال نقره رسید. 
در پایان مسابقات این دوره 
تی��م  ملی تکوان��دوی مردان با 
کس��ب ۳ مدال ط��ا )مهدی 
حاجی موس��ایی، محمدحسین یزدانی و آرین سلیمی(، یک 
مدال نقره )علی خوش روش( و یک مدال برنز )متین رضایی( 
پس از 8 سال بالاتر از کره جنوبی به پنجمین عنوان قهرمانی 
خود در آس��یا دست یافت. تیم  ملی تکواندو کشورمان پیش 
از این در س��ال های ۲۰۰8، ۲۰۱۰، ۲۰۱۴ و ۲۰۱۶ به مقام 
قهرمانی دست یافته بود. با توجه به اینکه مهران برخورداری 

و ابوالفضل زندی سهمیه حضور در این مسابقات را از طریق 
جام ریاست فدراسیون جهانی کسب کرده بودند، مدال نقره 

و برنز آنها در جدول توزیع مدال ها محاسبه نشد.
تیم ملی تکواندوی بانوان کشورمان نیز با کسب یک مدال 
نقره ملیکا میرحسینی و یک برنز سعیده نصیری به کار خود 
پای��ان داد و از تکرار عنوان قهرمانی و نایب قهرمانی خود در 
۲ دوره گذش��ته بازماند. هدایت تیم  ملی تکواندو کشورمان 
در بخش مردان برعهده مجید افاکی است و مینو مداح نیز 

سرمربیگری تیم  ملی بانوان را بر عهده دارد.
عنوان بهترین مربی و تکواندوکار آسیا به ایران رسید ■

در پایان رقابت های تکواندوی قهرمانی آسیا که با قهرمانی 
تیم  ملی ایران همراه بود، عنوان بهترین مربی و تکواندوکار آسیا 
نیز به ایران اختصاص یافت. با اعام اتحادیه تکواندوی آسیا، 
مجید افاکی به عنوان برترین سرمربی و مهدی حاجی موسایی 

به عنوان برترین تکواندوکار معرفی شدند.

تیم ملی تکواندوی مردان ایران برای پنجمین بار قهرمان قاره کهن شد

آقایی در آسیا

عبدالله دارابی: سال ها بود افراد فوتبالی مختلف با ارائه کدها 
و نشانه هایی از وجود فساد در فوتبال سخن می گفتند و ابراز 
نگرانی می کردند. نهادهای رسمی چون کمیسیون های اصل 
۹۰ و ورزش مجلس به ش��واهدی دست می یافتند و خبر از 
وارد عم��ل ش��دن هم می دادند اما به یک ب��اره همه چیز به 
گونه ای فراموش می شد که گویی هیچ اتفاقی رخ نداده است. 
در این میان متولی اصلی فوتبال کشور را خواب خوش یا 
غفلت یا سهل انگاری فرا گرفته بود تا جایی که افراد فوتبالی 
معتقد به وجود فساد، تبانی، رشوه و... در فوتبال مورد غیظ 
فدراسیون قرار می گرفتند و با محرومیت و جریمه های هنگفت 
نیز مواجه می شدند! دریغا که مسؤولی در این فدراسیون عریض 
و طویل با آن ارکان قضایی مختلف و پرتعداد، توجهی بایسته 
و شایس��ته حتی درحد بررسی موضوع نیز به عمل نیاورد تا 
جایی که خود فدراسیون نشینان نیز مورد ظن اهالی فوتبال 
- ب��ه خاطر این بی توجهی - قرار می گرفتند و می گیرند اما 
آقای��ان برای تبرئه خویش نیز از خواب خوش و خوش بینی 

بیجا دست نکشیدند!
شرایط تا جایی پیش رفته است که کمتر کسی می تواند 
وجود فساد در فوتبال را  منکر شود اما دلیل عدم پیگیری و 
مبارزه با آن از س��وی فدراسیون فوتبال سوالی بود که هرگز 
کس��ی پاس��خی برای آن پیدا نکرد. اگر نهادهای نظارتی و 
امنیتی در کرمان دس��ت به کار نمی ش��دند تردید نداشتیم 

امروز هیچ کس از هیچ چیز خبر نداشت. 
سرانجام پرونده ای در رابطه با فساد در فوتبال شکل گرفت 
و درباره اش اقدام ش��د، اما ن��ه از طرف متولی اصلی فوتبال 
کشور بلکه با شکایت مسؤولان شرکت مس رفسنجان و ورود 

نهادهای نظارتی و قضایی کشور.
مس��ؤولان فدراس��یون که به رغم رسانه ای شدن پرونده، 
همچنان س��کوت اختیار ک��رده بودند مجب��ور به حرکتی 
لاک پشتی در این زمینه شدند؛ ابتدا پس از چند روز، اعتراف 
به تش��کیل پرونده و احضار متهمان کردند، سپس فعالیت 
چند مدیر برنامه را معلق کردند و اخیرا محترمانه عذر ۲ تن 

از مسؤولان ارشد کمیته های داوران و مسابقات را خواستند 
تا معلوم شود دیگر مجالی برای کتمان و اهمال نمانده است. 
هن��وز جامعه فوتبال متحیر اس��ت که چ��را زودتر از اینها و 
توسط خود فدراسیون فوتبال به گزارش ها و شکایات مدیران 
فوتبالی و داوران وقعی شایسته نهاده نشد و مبارزه ای فراگیر 
در برابر فساد شکل نگرفت؟ همان گزارش هایی که این روزها 
مدیرعامل س��ابق باشگاه مس رفسنجان و داور سرشناس و 
بازنشس��ته فوتبال از ارائه آن در سال های قبل به مسؤولان 
فدراس��یون س��خن می گویند و بی گمان موارد دیگری هم 

وجود داشته و دارد.
آنچه باعث امیدواری است اینکه هرچند دیر ولی سرانجام 
استارت برای مبارزه با فساد در فوتبال، آن هم توسط نهادهای 
قدرتمن��د نظارتی و قضایی و با ش��کایت بجای مس��ؤولان 
وظیفه شناس باشگاهی شهرستانی و شاید خاف میل باطنی 
عده ای  زده شده است اما انتظار می رود این مسیر تازه آغازشده 
با قدرت و قاطعیت پیگیری و بدون ماحظات مصلحتی پیموده 

شود تا شاید مقداری از فساد، رشوه و تبانی )که حجمش اندک 
نیز نیست( از پیکر نحیف فوتبال کشور زدوده شود. امید است 
در ای��ن میان فرقی بین خرد و کان، آق��ازاده و غیرآقازاده، 
مشهور و گمنام، تهرانی و شهرستانی، با نفوذ و بی نفوذ و رده 
بالا و رده پایین قائل نشوند که همه نیک می دانیم در صورت 
وجود تبعیض و تفاوت در برخورد، نهادینگی فساد و کانالیزه 
شدن آن از طریق متنفذان، قدرتمندان و ثروتمندان را سبب 
شده ایم. درس، تجربه و عبرتی که همگان و بویژه مسؤولان امر 
باید از این پرونده و به طور کلی قضیه فساد در همه ابعادش 

بگیرند عبارت است از:
۱- برهم زدن خطوط قرمز بیهوده و مضر که خود فسادزاست.

۲- از آنجا که نشان داده ایم متاسفانه عاج قبل از وقوع را جدی 
نگرفته و نمی گیریم که این نیز به گسترش فساد انجامیده و 
می انجامد، لاجرم باید از تنومند شدن فساد در زمان مقتضی 
جلوگیری کنیم که متاسفانه اکنون دیر هم شده است و لذا 

باید از تنومندتر شدنش ممانعت به عمل آورد.

انتظار از نهادهای قضایی و فدراسیون فوتبال برای مشخص شدن همه ابعاد فساد کشف شده

تا فوتبال سالم شود
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دیگر تمام است

بعد از یک هفته سکوت، سرانجام مهدی 
تاج حاضر شد با حضور ویدئویی در یک 
برنامه ورزشی درباره فساد رخ داده در پیکره فدراسیون فوتبال 
صحبت کند. مهم ترین بخش صحبت هایش به جایی اختصاص 
داشت که برای نخستین  بار به عنوان یک فرد نزدیک به پرونده 
از میزان سکه های رد و بدل شده پرده برداشت.  البته از آنجا که 
پرونده در دست بررسی است نمی شود قاطعانه گفت فقط تعداد 
۲۵ سکه به چند نفر همه ماجرا باشد.  رئیس فدراسیون فوتبال 
درباره بررسی پرونده خداداد افشاریان، رئیس برکنارشده کمیته 
داوران و س��هیل مهدی، رئیس برکنارشده کمیته مسابقات 
سازمان لیگ که جزو متهمان فساد در فوتبال در دادگاه کرمان 
هستد،  صحبت هایش را اینچنین شروع کرد: فساد در فوتبال 
ممکن اس��ت وجود داشته باشد و یکی از نهادها گزارشی به 

من دادند که ۳ نفر از پرسنل فدراسیون در سال ۱۴۰۰ که 
من حضور نداشتم، درگیر یک پرونده رشوه بودند. رشوه در 
کمیته اخاق و انضباطی فدراسیون فوتبال نمی تواند پیگیری 
ش��ود و باید در دادگستری بررسی شود. اگر در دادگاه ثابت 
شد، پرونده در کمیته اخاق هم بررسی می شود و مجازات 
جدی برای متهمان در نظر گرفته خواهد شد. در این شرایط 
تصمیم گرفتیم تا بررسی پرونده این افراد تعلیق شوند و در 
صورت اثبات بدون اغماض، بدون تعارف و بدون چشم پوشی 
هم مساله را اعام خواهیم کرد و هم آنها از تمام فعالیت های 
فوتبالی محروم خواهند شد. رئیس فدراسیون فوتبال درباره 
اینکه آیا مشابه چنین پرونده ای هم در سال های اخیر وجود 
داشته است، یادآور شد: سال ۱۴۰۰ کمیته اخاق در پرونده ای 
درباره مس شهر بابک، ۴ نفر را محروم کرد ولی این پرونده را 

مشخصا فساد و مشخصا رشوه اعام کرده اند. 
وی درباره اتهام متهمان فوتبالی پرونده کرمان هم 
یادآور ش��د: در این باره دستگاه قضایی باید اظهارنظر 
کند اما چیزی که من اطاع دارم این افراد )هرکدام( 
۲۵ س��که رش��وه دریافت کرده اند.  ای��ن پرونده در 

مرحله بازپرسی است و درباره دلیل دریافت رشوه 
اطاعی ندارم و باید منتظر اعام رای قاضی 

باشیم.  متهمان هم پس از بازپرسی بدون 
اینکه وثیقه دریافت کنند، آزاد ش��ده اند. 

در صورت رد اتهامات، مدیران تعلیق شده به 
کارشان بازمی گردند. در حال حاضر هم خواسته 

خود متهمان و هم فدراس��یون فوتبال این بود که تا 
رسیدگی کامل کناره گیری کنند. 

گزارش

آنگونه که تاج می گوید متهمان هر کدام ۲5 سکه گرفته اند

از مس طلا گرفتند

در ش��رایطی که بررسی پرونده فس��اد مالی در باشگاه 
مس رفس��نجان باز اس��ت و روال قانونی و قضایی خود را 
ط��ی می کند، یک خبرگزاری اعام کرد  به یک باش��گاه 
لیگ برتری دیگر هم اتهام فس��اد وارد شده است. پس از 
آنکه زوایای جدیدی از فساد مالی رخ داده در باشگاه مس 
رفسنجان منتشر و باعث ورود مراجع قضایی به این پرونده 
شد، مهدی تاج که برای حضوردر کنگره فیفا به تایلند سفر 
کرده است، تصمیم گرفت از همانجا حکم برکناری خداداد 
افش��اریان، رئیس کمیته داوران و س��هیل مهدی، رئیس 

کمیته مس��ابقات لیگ را صادر کند. افشاریان در شرایطی 
از مس��ؤولیت خود برکنار شد که عاوه بر ریاست کمیته 
داوران، عضو هیأت رئیسه فدراسیون فوتبال نیز بود و همین 
امر تبعاتی را برای مهدی تاج و فدراسیون فوتبال به همراه 
داشت. در حالی که رسیدگی به پرونده فساد در باشگاه مس 
جریان دارد و هنوز زوایای کامل آن بررس��ی نشده است، 
مهر کس��ب اطاع کرد در یکی دیگر از باش��گاه های لیگ 
برتری اتهام فس��اد دیگری مطرح شده که باز هم رد پای 
یک مدیر فوتبالی در آن دیده می ش��ود. فساد در دومین 

باشگاه لیگ برتری در شرایطی مورد رسیدگی قضایی قرار 
گرفته که مهدی تاج رئیس فدراسیون از نهادهای نظارتی 
خواسته است به طور جدی و دقیق این پرونده را بررسی 
و با متخلفان برخورد کنند، البته دیروز کارمندان سازمان 
لیگ شاهد حضور سهیل مهدی در این سازمان بودند. البته 
عنوان شده مهدی از س��وی فدراسیون فوتبال به صورت 
موقت تعلیق شده است اما او دیروز شنبه در محل کارش 
حاضر ش��د و باید فدراسیون فوتبال در این مورد توضیح 
بدهد آیا قرار اس��ت در ۳ هفته حساس باقیمانده، مهدی 

همچنان در سازمان لیگ، فعالیت کند و همه این حرف ها 
برای آرام کردن فضای عمومی کش��ور بوده اس��ت یا نه؟ 
این دغدغه در مورد خداداد افش��اریان هم وجود دارد. به 
نظر می آید فدراس��یون فوتبال نگران مسائل دیگری است 
و می خواهد حتی المقدور از افرادش مراقبت کند. بی شک 
این روش موجب خلق ش��ائبه های بسیار زیادی می شود. 
امید آن می رود قوه قضائیه خیلی سریع احکام این پرونده 
 را صادر کند تا فدراس��یون فوتب��ال بداند تکلیفش با این

 افراد چیست.  

اتهام فساد به دومین تیم لیگ برتری
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